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- Sign. /JF- Hovedstyre 21/22 
 

 
 

Leder: Solveig Stirø 
Nestleder: Vilde Roheim Tveit 

Økonomiansvarlig: Martin Blakkisrud 
Medieansvarlig: Haakon Braathen Kleven  

Leder av Sosial: Lena Haug  
Leder av idrett: Solveig Pape Meringen 

Leder av fagstyret: Magnus Magnus Brugmans 
 

SAK BEHANDLET ANSVAR 



 

1 Arbeidslivsdagen  
● Siden det blir nytt styre vil det bli inntak til ald ved vanlig supplering.  
● Avtroppende foreslår at økonomi og markedsføringsansvarlig 

automatisk får samme rolle i ald.  
● Hvis ikke nok søker anbefaler avtroppende at flere fra styre blir med i 

ald.  
● Nestleder i ald anbefales å velges ved første møte  
● Avtroppende anbefaler supplering i starten av mars 

 

 

2 Supplering 
● Leder leser søknader og anonymiserer, sender så de anonymiserte 

søknadene til hovedstyre for så å stemme uten at leder deltar.  
● Med hensyn til ald er det viktig å gjennomføre supplering i mars 

 
 
 

 

3 Vedtekter 
● Viktig at alle leser vedtektene 

 

4 Møte med Thallaug:  
● Leder burde ringe å si ifra om at vi har nytt styre og avtale nytt 

møte om sponsoravtalen 
● Forslag til ting å ta opp:  

-Be om ekstra spons til utenlandstur samt prosedyrekonkurranse.  

 

5 Deltagelse i nasjonal prosedyrekonkurranse:  
● Ble gjort i 2019, men ikke gjort siden pga korona 
● Kan vurdere om dette er noe vi ønsker å innføre igjen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

6 Lovdatakurs: 
● Burde vurdere om vi skal arrangere dette 
● Går ann å samarbeide med obiter dictum  

 

7 Markedsføring:  
● Vurdere behovet for engasjement på linkdin 
● Lurt for å vise bedrifter hva vi gjør i forhold til ald 
● Snakket om å lage promovideo for jussforeningen  
● Vurderes å kjøpe nytt kamera 

 
 
 

 



 

8 Forhold til understyrene:  
● Pleier å ha fellesmøte på dagen og teambuilding på kvelden  
● Anbefaler 2 til 3 fellesmøter 

 

9 Økonomi:  
● Avtroppende har laget forslag til budsjett, men nytt styre må vurdere 

dette  
● Fagstyre har gått 2000kr ned fordi man tror de vil få støtte fra 

advokatforeningen.  
● Økonomi følger kalenderår og ikke styreår 
● Avtroppende anbefaler å gi leder innsyn i økonomi også. Kan vurdere 

dette som vedtektsendring på neste generalforsamling hvis det 
fungerer. 

● Regnskapsføringen føres nå litt tungvint i perm, derfor anbefaler 
avtroppende styre å skaffe et regnskapsprogram 

 

10 Taushetsplikt vs åpenhet og vennestempel:  
● Jussforeningen har taushetsplikt 
● Jussforeningen skal være nøye med å ha nulltoleranse for 

særbehandling av venner.  
● Skal ikke være fordel eller ulempe å være venn med noen i som 

allerede er i jussforening 
● Jussforeningen har en innspills kanal som burde promoteres for at 

folk anonymt kan gi innspill  
● Hovedstyre burde promotere nettsiden litt for at folk skal vite om 

den 

 

11 Diverse avtaler:  
● Må skaffe en oversikt over alle avtalene jussforeningen har og se 

over disse.  
 

 

 

12 
 
 

Brønnøysundregisteret:  
● Skal registrere oss i Brønnøysundregisteret 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 


